
PROTOKÓŁ Nr 4/19
z posiedzenia Komisji Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie

z dnia 7 lutego 2019 r.

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków Komisji, co stanowi o prawomocności posiedzenia
- lista obecności w załączeniu.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
- Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta,
- Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta,
- Pani Anna Renkiewicz – p.o. Kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami,
- Pani  Joanna  Kułakowska  –  Inspektor  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej,  Rolnictwa  
  i Ochrony Środowiska,
- mieszkańcy,
- dziennikarze.

Porządek posiedzenia:
Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał głosowanych na VI sesji Rady Miejskiej.



2

Posiedzenie Komisji ds. Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie otworzyła Pani Aleksandra
Kleczkowska  –  Przewodnicząca  Komisji  Rozwoju.  Powitała  wszystkie  osoby  biorące
udział w posiedzeniu Komisji. Przedstawiła proponowany porządek posiedzenia.

Ad.pkt 1a
/Omówienie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VIII/59/15 Rady
Miejskiej w Augustowie z dnia 28 maja 2015 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu
świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów /0:00/.

Pani  Joanna Kułakowska –  Inspektor Wydziału  Gospodarki  Komunalnej,  Rolnictwa
i Ochrony Środowiska omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VIII/59/15
Rady Miejskiej  w Augustowie z dnia 28 maja 2015 r.  w sprawie szczegółowego sposobu
i zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów /0:00/.

W dyskusji zabrali głos:
Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /0:37/.

Pan Radny Adam Sieńko /0:43/.

Pani  Joanna Kułakowska –  Inspektor Wydziału  Gospodarki  Komunalnej,  Rolnictwa
i Ochrony Środowiska /1:00/.

Pan Radny Adam Sieńko /1:10/.

Pani  Joanna Kułakowska –  Inspektor Wydziału  Gospodarki  Komunalnej,  Rolnictwa
i Ochrony Środowiska /1:13/.

Pan Radny Adam Sieńko /1:37/.

Pani  Joanna Kułakowska –  Inspektor Wydziału  Gospodarki  Komunalnej,  Rolnictwa
i Ochrony Środowiska /1:39/.

Pan Radny Adam Sieńko /1:43/.

Pani  Joanna Kułakowska –  Inspektor Wydziału  Gospodarki  Komunalnej,  Rolnictwa
i Ochrony Środowiska /1:45/.

Pan Radny Adam Sieńko /1:46/.

Pani  Joanna Kułakowska –  Inspektor Wydziału  Gospodarki  Komunalnej,  Rolnictwa
i Ochrony Środowiska /1:47/.

Pan Radny Adam Sieńko /1:48/.

Pani  Joanna Kułakowska –  Inspektor Wydziału  Gospodarki  Komunalnej,  Rolnictwa
i Ochrony Środowiska /2:01/.

Pan Radny Adam Sieńko /2:02/.
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Pani  Joanna Kułakowska –  Inspektor Wydziału  Gospodarki  Komunalnej,  Rolnictwa
i Ochrony Środowiska /2:03/.

Pan Radny Adam Sieńko /2:04/.

Pani  Joanna Kułakowska –  Inspektor Wydziału  Gospodarki  Komunalnej,  Rolnictwa
i Ochrony Środowiska /3:17/.

Pan Radny Adam Sieńko /3:19/.

Pani  Joanna Kułakowska –  Inspektor Wydziału  Gospodarki  Komunalnej,  Rolnictwa
i Ochrony Środowiska /3:21/.

Pan Radny Adam Sieńko /3:32/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /3:44/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji /5:18/.

Pan Radny Mirosław Zawadzki /5:24/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji /6:06/.

Głosy z sali /6:06/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji /6:15/.

Pan Radny Tomasz Bukłaho /6:22/.

Pan Radny Adam Sieńko /6:46/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji /6:48/.

Pan Radny Adam Sieńko /6:51/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji /8:02/.

Pani  Joanna Kułakowska –  Inspektor Wydziału  Gospodarki  Komunalnej,  Rolnictwa
i Ochrony Środowiska /8:08/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji /8:25/.

Pan Radny Adam Sieńko /8:28/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji /8:36/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /8:43/.
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Więcej  głosów w dyskusji  nie  było i  Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca
Komisji  zapytała,  kto z Państwa Radnych, członków Komisji Rozwoju jest  za pozytywną
opinią  ww. projektu uchwały.  W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania Komisja
Rozwoju  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr  VIII/59/15  Rady  Miejskiej
w Augustowie  z  dnia  28  maja  2015  r.  w  sprawie  szczegółowego  sposobu  i  zakresu
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości
i zagospodarowania tych odpadów został zaopiniowała pozytywnie 5 głosami za, przy braku
głosów przeciwnych i przy 6 głosach wstrzymujących się  /9:33/.

Ad.pkt 1b
/Czas  rozpoczęcia  omawiania  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  stawki
procentowej  opłaty  adiacenckiej  z  tytułu  wzrostu  wartości  nieruchomości  w  wyniku  jej
podziału /10:52/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju  otworzyła dyskusję
na temat  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  stawki  procentowej  opłaty
adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku jej podziału /10:52/.

W dyskusji zabrali głos:
Pan Radny Dariusz Ostapowicz /11:08/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /12:27/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /12:49/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /16:23/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /16:28/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /18:47/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /19:07/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /21:06/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /21:11/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /23:28/.

Pan Radny Tomasz Bukłaho /23:30/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /23:38/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /23:41/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /26:19/.

Mieszkaniec /26:27/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /27:50/.
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Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /27:58/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /30:00/.

Pan Radny Adam Sieńko /30:04/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /30:06/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /30:08/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /30:44/.

Pan Radny Adam Sieńko /30:50/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /31:04/.

Pan Radny Adam Sieńko /31:08/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /31:22/.

Pan Radny Adam Sieńko /31:25/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /31:26/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /31:36/.

Więcej  głosów w dyskusji  nie  było i  Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca
Komisji  Rozwoju  zapytała,  kto  z  Państwa  Radnych,  członków  Komisji  Rozwoju  jest
za pozytywnym zaopiniowaniem projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  stawki
procentowej  opłaty  adiacenckiej  z  tytułu  wzrostu  wartości  nieruchomości  w  wyniku  jej
podziału.  Komisja  Rozwoju  w  wyniku  przeprowadzonego  jawnego  głosowania  projekt
uchwały zaopiniowała pozytywnie 6 głosami za, przy 4 głosach przeciwnych i przy 1 głosie
wstrzymującym się /32:29/.

Ad.pkt 1c
/Czas  rozpoczęcia  omawiania  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  stawki
procentowej  opłaty  adiacenckiej  z  tytułu  wzrostu  wartości  nieruchomości  w  wyniku
wybudowania urządzeń infrastruktury technicznej /33:13/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju  otworzyła dyskusję
poświęconą projektowi uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty
adiacenckiej  z  tytułu  wzrostu  wartości  nieruchomości  w  wyniku  wybudowania  urządzeń
infrastruktury technicznej /33:13/.

W dyskusji zabrali głos:
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /33:23/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /34:22/.

Pan Radny Tomasz Bukłaho /34:25/.
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Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /36:36/.

Głos z sali /36:42/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /36:45/.

Więcej  głosów w dyskusji  nie  było i  Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca
Komisji  Rozwoju  zapytała,  kto  z  Państwa  Radnych,  członków  Komisji  Rozwoju  jest
za pozytywnym zaopiniowaniem projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  stawki
procentowej  opłaty  adiacenckiej  z  tytułu  wzrostu  wartości  nieruchomości  w  wyniku
wybudowania  urządzeń  infrastruktury  technicznej.  Komisja  Rozwoju  w  wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 7 głosami
za, przy 2 głosach przeciwnych i przy 2 głosach wstrzymującym się /38:45/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /39:24/.

Pan Radny Tomasz Miklas przedstawił pismo Dyrektora Przedszkola Nr 6 w sprawie placu
zabaw /39:46/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /40:11/.

Pan Radny Tomasz Miklas /40:12/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /40:19/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /40:23/.
/brak włączonego mikrofonu/.

Pan Radny Tomasz Miklas /40:25/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /40:30/.

Pan Radny Tomasz Miklas /40:39/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /40:56/.

Ad.pkt 1d
Czas  rozpoczęcia  omawiania  projektu  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia
Miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  części  miasta  Augustowa  zwanego
„Ślepsk V” zaopiniowała pozytywnie 9 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy
braku głosów wstrzymujących się /41:11/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju poprosiła Pana Marka
Sadowskiego – Kierownika Wydziału Architektury i Gospodarki Przestrzennej o omówienie
projektu  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa zwanego „Ślepsk V” /41:11/.

Pan Marek Sadowski – Kierownik Wydziału Architektury i Gospodarki Przestrzennej
omówił projekt uchwały /41:46/.
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Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /45:52/.

Pan Marek Sadowski – Kierownik Wydziału Architektury i Gospodarki Przestrzennej /
46:19/.

Pani  Aleksandra  Kleczkowska  –  Przewodnicząca  Komisji  Rozwoju  zapytała,  kto  z
Państwa Radnych, członków Komisji Rozwoju jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu
uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego części miasta Augustowa zwanego „Ślepsk V”. Komisja Rozwoju w wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 9 głosami
za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /46:29/.

Ad.pkt 1e
Czas  rozpoczęcia  omawiania  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie
przyjęcia programu redukcji niskiej emisji na terenie Gminy Miasta Augustów pn. Airgustów i
określenia dotacji w ramach programu /46:55/.

Pani  Aleksandra  Kleczkowska  –  Przewodnicząca  Komisji  Rozwoju  poinformowała,
że Komisja  Rozwoju  obecnie  przystąpi  do  omówienia  i  zaopiniowania  projektu  uchwały
w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia programu redukcji niskiej emisji na terenie
Gminy Miasta Augustów pn. Airgustów i określenia dotacji w ramach programu /46:55/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta przystąpił do omawiania projektu uchwały /
47:20/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /50:41/.

Pan Filip Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza omówił założenia programu /50:46/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /56:57/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /57:02/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /59:21/.

Pan Radny Adam Sieńko /59:24/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /1:02:15/.

Pan Filip Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:02:19/.

Pan Radny Adam Sieńko /1:02:42/.

Pan Filip Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:02:43/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /1:03:57/.

Pan Radny Marek Sznejder /1:04:05/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /1:05:33/.
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Pan Radny Mirosław Chudecki /1:05:39/.

Głosy w dyskusji /1:06:11/.

Pan Radny Mirosław Chudecki /1:06:13/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /1:07:39/.

Pan Radny Tomasz Bukłaho /1:07:40/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /1:10:54/.

Mieszkaniec /1:10:57/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /1:15:40/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /1:15:47/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /1:15:48/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /1:15:49/.

Pan Filip Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:16:11/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /1:16:51/.

Pan Filip Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:16:54/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /1:19:48/.

Mieszkaniec /1:19:53/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /1:20:51/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:20:56/.

Głosy w dyskusji /1:21:49/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:21:52/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /1:22:33/.

Pan Filip Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:22:36/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:24:50/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /1:24:56/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:24:57/.
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Głosy w dyskusji /1:25:04/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:25:06/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /1:25:07/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:25:09/.

Głos w dyskusji /1:26:23/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:26:26/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:29:23/.

Głos w dyskusji /1:29:42/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:29:44/.

Głos w dyskusji /1:29:51/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /1:29:54/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:29:55/.

Głos w dyskusji /1:30:09/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:30:10/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:30:39/.

Głosy w dyskusji /1:30:46/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:30:53/.

Głos w dyskusji /1:30:59/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:30:59/.

Pan Filip Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:31:01/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /1:31:01/.

Pan Radny Mirosław Chudecki /1:31:10/.

Głos w dyskusji /1:31:22/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /1:31:23/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /1:31:28/.
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Pan Filip Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:31:42/.

Pani Radna Izabela Piasecka /1:34:21/.

Pani  Aleksandra  Kleczkowska  –  Przewodnicząca  Komisji  zapytała,  kto  z  Państwa
Radnych  członków  Komisji  jest  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  projektu  uchwały  w
sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia  programu redukcji  niskiej  emisji  na terenie
Gminy  Miasta  Augustów  pn.  Airgustów  i  określenia  dotacji  w  ramach  programu.  Za
pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały głosowało 3 członków Komisji, przeciw – 4,
a 2 członków Komisji wstrzymało się od głosu. /1:34:26/.

Pan Filip Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:35:07/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji /1:35:42/.

Pan Radny Mirosław Chudecki /1:35:44/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji /1:36:17/.

Pan Filip Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:36:21/.

Pan Radny Mirosław Chudecki /1:37:35/.

Pan Filip Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:37:52/.

Pan Radny Mirosław Chudecki /1:37:55/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji  przypomniała, że dzisiaj jeden
z Panów  Radnych  wspomniał  o  programie  sensorycznego  ogrodu  przedstawionego  przez
Panią Dyrektor  Przedszkola  Słoneczna  Szósteczka.  Pani  Dyrektor  zwróciła  się
o dofinansowanie w wysokości 10%, natomiast 90% na budowę tego ogrodu pochodziłoby
z programu  edukacji  ekologicznej  ze  środków  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Białymstoku /1:37:58/.

W dyskusji zabrali głos
Pan Filip Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:38:55/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji /1:39:46/.

Pan Krzysztof  Anuszkiewicz  –  Prezes  Zarządu  Stowarzyszenia  Inicjatyw  Społeczno-
Gospodarczych  przedstawił  ofertę  zakupu  nieruchomości  położonej  przy  ul.  Wojska
Polskiego 7 na cele społeczne /1:39:59/.

W dyskusji zabrali głos
Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji /1:47:02/.

Pan Radny Tomasz Bukłaho /1:47:14/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji /1:48:53/.
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Pan Filip Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:48:57/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji /1:49:52/.

Pan Krzysztof  Anuszkiewicz  –  Prezes  Zarządu  Stowarzyszenia  Inicjatyw  Społeczno-
Gospodarczych /1:49:54/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji /1:51:26/.

Pan Radny Adam Sieńko /brak włączonego mikrofonu/ /1:51:34/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji /1:52:15/.

Pan  Radny  Mirosław  Chudecki  zapytał,  czy  jest  realizowany  program  budowy  ulic
miejskich /1:52:36/.

W dyskusji zabrali głos
Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji /1:54:07/.

Pan Filip Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:54:12/.

Pan Radny Adam Sieńko /1:56:47/.

Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji /1:56:54/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji /1:57:20/.

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /1:57:28/.

Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji /1:57:35/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji zamknęła posiedzenie Komisji /
1:57:46/.

Protokołowała: Przewodniczyła:
/Beata Filipow/

Przewodnicząca
           Komisji Rozwoju
Rady Miejskiej w Augustowie

   /Aleksandra Kleczkowska/

/Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk – stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.


